
 

Številka: 03200-7/2012-5 
Datum: 17.5.2012 
 
 
MESTNA OBČINA LJUBLJANA                                               k 2. tč., 16. seje MS MOL 
MESTNI SVET                                                                                         
 
 
ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE  
 
V skladu z 97. členom Poslovnika MOL, v imenu Svetniškega kluba Socialnih 
demokratov, dajem županu ter pristojnim službam naslednjo vprašanje oz. 
pobudo: 
 

Krajani ČS Polje opozarjajo na perečo problematiko kvalitete življenja ob spremembi 
prostorskih izvedbenih pogojev. Spremembe prostorskega načrta so namreč namenjene 
reševanju stanovanjskih potreb za druge posebne družbene skupine in domove za socialno 
ogrožene, kar pomeni gostejšo poseljenost, saj predlagatelj predvideva postavitev 33 
objektov s kar 44 bivalnimi enotami. 
 
Ob izgradnji Polja II in načrtovanja izgradnje Polja III so krajani upravičeno zaskrbljeni, kajti 
infrastrukturne investicije dotoku novih prebivalcev ne sledijo in sicer: 
 

 Zdravstveni dom in šola sta že zdaj preobremenjena.  

 En novozgrajeni vrtec bo premalo, glede na večjo poseljenost in načrtovano sosesko 
za mlade družine 

 Že sedaj je premalo parkovnih in zelenih površin, kot tudi rekreacijskih objektov. 

 Pošta, banka, knjižnica ostajajo v istem obsegu 

 Osnovna oskrba z živili je že sedaj neustrezna. 

 Cestna infrastruktura je  že več let dotrajana (Rjava cesta, del Zaloške), ni 
kolesarskih poti. 

 Povečan promet na Zadobrovški in Rjavi cesti ogroža prometno varnost - obe cesti 
sta šolski poti. 

 Avtobusi mestnega potniškega prometa so že sedaj prenatrpani, v kraju ni niti enega 
urbanomata.   

 Stari del Polja je še vedno skoraj v celoti brez kanalizacije. 

 Bivši Zadružni dom Zalog je še vedno dom duhov in ne stičišče različnih dejavnosti 
in trgovske oskrbe. 

 
Prosim za pisni odgovor, kako bodo gostejši poseljenosti ČS Polje sledile infrastrukturne 
investicije in kaj konkretno se bo naredilo, da se bo kakovost življenja ljubljančank in 
ljubljančanov na tem delu mesta izboljšala. 

 

Prosim za pisni odgovor na pobudo.  

 

Svetnica SD v MS MOL 

Breda Brezovar Papež 

 


